
Protokoll från Hembygdsföreningens styrelsemöte 
 
 
När: 28 januari kl 20.00 
 
Var: Församlingshemmet i Normlösa 
 
Närvarande: Sandra Hellberg-Eriksson (SEH), ordförande 

Lars-Åke Karlsson (LÅK), kassör 
  Charlotta Davidsson (CD), sekreterare 
  Britt-Marie Davidsson (BMD) 

Lise-Lott Winnberg (LW) 
 

Ej närvarande: Niklas Flygh (NF) 
  Gunnel Jegermalm (GJ) 

Benny Rosén (BR) 
 
 
1. Genomgång av förra årets aktiviteter och arrangemang  

(Se Normlösa Hembygdsförenings verksamhetsberättelse för 2014) 
	  
2. Planering av årets aktiviteter: 

 
Årsmöte 30/3 kl 14.00 i Församlingshemmet (SEH bokar) 
Charlotta pratar med Karin Lorin, Vedungnsbageriet Maspelösa om 
hon kan vara kvällens talare. 
Charlotta och Britt-Marie fixar kvällen fika för 35 st. 
Sandra gör en kallelse med en betalningstalong på. 
1v efter årsmötet skickar vi ut information om påskmarknaden, 
valborg samt ett årsschema.  
 
Påskmarknad lördagen den 12 april kl 11.00 
Lise-Lott kom med idén att hålla en påskmarknad med samma 
koncept som den lyckade julmarknaden. Även denna marknad blir då 
ett samarbete med syföreningen. Man ska kunna anmäla sitt intresse 
att medverka på bypassets hemsida. Till påskmarknaden vore det 
också bra att ta fram ett häfte (vikt A4) där alla verksamheter 
/försäljning av tjänster och produkter i Normlösa finns med (CD gör 
ett utkast). Här ska även påminnelse om att bygdens verksamheter 
bör ha ”öppet hus” under cykelveckan (se nedan). 
 
Valborg 30/4  
Charlotta kollar om Peter Borring kan hålla vårtalet. 
Sandra kollar om fritids vill hålla i fikat även i år. 
 
Midsommarfirande fredagen den 20 juni. Sandra kommer 
förbeställa hembakat bröd från Sya bröd. Sandra frågar om eventuellt 
Ullis skulle vilja hålla i sången. Ett extra styrelsemöte för planering av 
midsommar och cykelveckan hålls senare. 
 
Cykelevenemang fredagen den 1 augusti. Sedan 1983 anordnas  
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cykelturistveckan på något ställe i Sverige, då området utforskas per 
cykel. I år kommer cykelturistveckan passera genom Normlösa, 
Skeppsås och Vallerstad sista veckan i juli, och Mjölby kommun 
kommer ta fram lite reklammaterial där lokala företag kan lägga till 
kuponger om man vill servera någonting gratis. Hembygdsföreningen 
vill vara med. Vi kommer hålla så mycket som möjligt av byns 
verksamheter öppet samt servera saft och smörgås i 
församlingshemmet. Charlotta kontaktar Ingmari på 
Mjölby/Skänninge turistbyrå för att få in en kupong i deras 
reklamblad. 
 

3. Övriga eventuella aktiviteter 
 
Kulturarvsdagarna söndag den 14 september. I år är temat ”I 
krigens spår”. På riksantikvariets hemsida kan man läsa följande: År 
2014 är det 100 år sedan första världskriget utbröt och 75 år sedan 
det andra inleddes. Vilka minnen, platser och personer gjorde, och 
gör idag, avtryck i era trakter? Vilka personliga betraktelser finns att 
berätta om? Vad finns att visa upp i arkiven? Vilken roll spelade 
svenska kyrkan och andra trossamfund i dessa tider? Spåren finns i 
allt från förhistoriska byggnader, fästningar, slott, fornborgar, parker, 
minneslundar, minnesmärken, ransoneringskort, film och musik, 
kläder och rustningar, till berättelser om särskilda händelser och 
människor. 
Är detta intressant och vad skulle vi i Normlösa i så fall kunna hitta på 
i samband med detta? 

 
Antikrundan Sandra har kontakt med Alf Ek som skulle kunna hålla i 
ett sådant evenemang på en hembygdsdag. 

 
Brännbollsturnering Charlotta har pratat med Josefin Hedborg i 
Skeppsås hembygdsförening om att det skulle kunna vara roligt att 
anordna något hembygdsföreningarna emellan. Ett förslag skulle 
kunna vara en brännbollsturnering där flera byar spelar mot 
varandra. Torpadagen kanske vore ett lämpligt evenemang att 
anordna detta på. Charlotta kollar med NIF om detta. Vallerstad 
ungdomsgård i deras idrottsförenings regi kan vara lämpliga att 
kontakta för samordning med Vallerstad by. 

 
4. ”Aktuellt” på hemsidan 

Charlotta ska ta över ansvaret att lägga ut hembygdsföreningens 
information på hemsidan. Hon kontaktar Sofie Landelius för 
informationskväll om hur man gör detta. 
 

5. Nästa möte  
 Årsmötet den 30 mars kl 14 i församlingshemmet. 

 
 
Normlösa 14 februari 2014 

 
Charlotta Davidsson   Lars-Åke Karlsson 
sekreterare   Justeringsman	  

 

 
 
 
 
CD 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SHE 
 
 
 
 
 
 
 
 
CD 
 
 
 
 
 
CD 
 
 


